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Sammendrag
BI Athletics er den nest største studentidrettsforeningen i Oslo, og en av de største i landet. Vi
har i dag omkring 950 medlemmer som er i aktivitet ukentlig. Disse er fordelt på 28 ulike idretter
der medlemmene kommer fra flere universitet / høyskoler i Oslo. Medlemstallet er beregnet før
rekrutteringsprosessen og vi forventer at det vil øke med ytterligere 200-300 medlemmer etter
rekrutteringen. BI Athletics var tidligere en del av SBIO (BISO) og vi ble en selvstendig forening
1. mai 2017. Vi har likevel et tett samarbeid med BISO for å sikre studentene et så godt tilbud
som mulig.

Gjennom BI Athletics får studentene et bredt aktivitetstilbud. BI Athletics tilbyr alt fra
lavterskelaktiviteter til konkurranse og ser stadig på muligheten til flere grupper, i løpet av det
siste året har vi utvidet tilbudet vårt med fire nye idretter: badminton, løkkehockey,
landeveissykling og futsal. I tillegg er det normalt sett et sterkt sosialt tilbud i foreningen, med et
mangfold av inkluderende aktiviteter gjennom hele året.

Studentidretten utgjør en betydningsfull plattform for inkludering. For nye studenter i Oslo kan
det ofte være mangel på et etablert nettverk av bekjente å lene seg på. Her trer BI Athletics inn
som en essensiell driver for sosialt samvær. Ikke bare kan vi tilby en mulighet for å bygge
vennskap, men også bidra til å fremme fysisk aktivitet som i seg selv spiller en sentral rolle for
opprettholdelse av god psykisk helse.

Våre medlemmer har muligheten til å fortsette med sin idrett eller prøve nye idretter. Vi ser at
flere av de som begynner som nybegynnere utvikler seg mye i perioden som student
idrettsutøver, og fortsetter med idretten - også etter endt studie. Medlemmene kan også
engasjere seg i foreningen, og på den måten tilegne seg erfaring som er nyttig i arbeidslivet.
Over 200 medlemmer engasjerer seg årlig i foreningen gjennom forskjellige verv, og sammen
med Norges studentidrettsforbund jobber vi for å utvikle gode studentledere.
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Med økt fokus på kvalitet på trening har vi også prestert sportslig. Flere av gruppene kan vise til
gode sportslige resultater lokalt og nasjonalt. Dette gir en økt eksponering av studentidretten, og
vi får mange positive tilbakemeldinger fra forbund og idrettskretser.

Vi har sett en stor pågang av søkere tidligere år, men har hvert år dessverre måtte avvise
mange grunnet begrensning i økonomi og kapasitet. Med en mangel på et sosialt og
idrettsmessig tilbud risikerer man studenter som blir ensom - på toppen av en allerede krevende
studiehverdag, spesielt slik samfunnet har fungert det siste året. Vi har derfor jobbet målrettet
for å bruke de midlene vi har fått til å utvide tilbudet, gjennom å opprette flere grupper og utvide
eksisterende gruppers tilbud med flere bane- og halltider. En faktor som reduserer muligheten
for deltakelse, spesielt for internasjonale studenter, er høy kostnad for innkjøp av nødvendig
utstyr. Vi har derfor arbeidet mye med innkjøp av utstyr som kan leies av studentene, slik at
terskelen for å prøve nye idretter reduseres. Dette har blitt gjort av flere grupper og er noe vi ser
fungerer for å gjøre terskelen lavere. For å øke kvaliteten på trening og satsing på konkurranse
har vi engasjert flere trenere, noe vi ønsker å fortsette med for alle gruppene.

Vi ønsker å fortsette den gode utviklingen, og vil i tiden fremover fokusere på et økt tilbud til
studentene. Dette ser vi på som spesielt viktig i tiden fremover nå slik at studenter fortsatt kan få
et tilbud utenom skolen også nå som det er minimalt med samhandling mellom studenter på
campus. Det skal opprettes flere grupper med et variert tilbud i form og nivå, og vi skal utvide
eksisterende tilbud slik at færre søkere blir avvist. Vi har også vokst betraktelig de siste årene,
og med høy utskifting ser vi behovet for en ekstern regnskapsfører for å sikre kvalitet og
kontinuitet i regnskapet slik at vi kan sikre at foreningen har en sunn økonomi.

BI Athletics søker om kr 1.200.00 for leie av bane- og hall, idrettsutstyr, trenere og
regnskapsfører.

1. Informasjon om BI Athletics
BI Athletics har siden 2017 vært et selvstendig idrettslag ved Handelshøyskolen BI i Oslo. Per
dags dato har vi omkring 950 aktive medlemmer fordelt på 28 forskjellige idretter. Det sportslige
tilbudet er variert, og vi tilbyr alt fra lavterskelaktiviteter til konkurranser. I tillegg er det et sterkt
sosialt tilbud i foreningen, med et mangfold av sosiale aktiviteter gjennom hele året.

BI Athletics er tilknyttet:
Norges Idrettsforbund
Norges studentidrettsforbund
Oslo Idrettskrets
Norges Amerikanske Idretters Forbund
Norges Bandyforbund
Norges Basketballforbund
Norges Fotballforbund

2



Norges Håndballforbund
Norges Seilforbund
Norges Volleyballforbund

1.1 Organisering og drift

3



BI Athletics er organisert i henhold til NIFs retningslinjer for idrettslag.

Årsmøtet er foreningens øverste organ, og vedtar lov, strategi, budsjetter, godkjenner regnskap
og gjennomfører valg. Alle medlemmer har møte- og stemmerett, og vi jobber aktivt for at så
mange som mulig møter på våre årsmøter. Foreningen har egen valgkomité og et kontrollutvalg
valgt av årsmøtet.

Mellom årsmøtene er hovedstyret foreningens øverste organ. Hovedstyret påser at foreningen
er driftet i henhold til vedtatt lov og strategi, fastsetter retningslinjer, og behandler større saker.
Hovedstyret består av 6 medlemmer, både studenter og eksterne medlemmer, i tillegg til
vararepresentanter. Styremedlemmene velges for en toåring periode, annethvert år. Dette sikrer
kontinuitet og erfaringsutveksling.

Administrasjonen har ansvaret for den daglige driften av idrettsorganisasjonen.
Administrasjonen består av 6 medlemmer med spesifikke roller: leder,
økonomiansvarlig/nestleder, prosjektansvarlig, medlemsansvarlig, informasjonsansvarlig,
markedsansvarlig, koordinator og arrangementsansvarlig. Å være tydelig på rollefordelingen
muliggjør en spissing av kompetanse og fordeler ansvar og forventninger. Administrasjonen har
ukentlige møter. I disse møtene blir daglig drift, oppnåelse av mål i henhold til strategi og
tilbakemeldinger fra medlemmer og gruppestyrer diskutert. Administrasjonen velges hver høst
på ekstraordinært årsmøtet og perioden går i løpet av et kalenderår.

Hver idrett har et eget gruppestyre. Gruppestyret er ansvarlig for den daglige driften av sin
idrett, og rapporterer til administrasjonen. Gruppestyrene består av minst 3 medlemmer: leder,
økonomiansvarlig og informasjonsansvarlig. Flere grupper har også andre roller for å dekke
spesifikke behov.

1.1.2 Gruppene

Alle som innehar et verv i BI Athletics gjør dette frivillig og mottar ingen godtgjørelse.

Gruppe Tilknytning Gruppestyre Antall
medlemmer

Tilbud

Amerikansk
Fotball

Norges
Amerikanske
Idretters Forbund

6 personer
(6 menn, 0
kvinner)

42 medlemmer
(41 menn, 1
kvinne)

Bredde

Badminton Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

3 personer (3
menn, 0
kvinner)

3 medlemmer Lavterskel

Basketball Norges
Basketballforbund

3 personer
(3 menn, 0

27 medlemmer
(27 menn, 0

Lavterskel
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kvinner) kvinner)

Bordtennis Norges
bordtennisforbund

4 personer 84
menn, 0
kvinner)

22 medlemmer
(18 menn, 4
kvinner)

Lavterskel

Cageball Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

Ikke noe aktivt
gruppestyre
p.d.d

0 medlemmer Lavterskel

Cheerleading Norges
Amerikanske
Idretters Forbund

6 personer
(1 menn, 5
kvinner)

41 medlemmer
(8 menn, 33
kvinner)

Konkurranse

Dans Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer
(1 menn, 3
kvinner)

23 medlemmer
(23 kvinner, 0
menn)

Lavterskel

Discgolf Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer (4
menn, 0
kvinner)

25 medlemmer
(20 menn, 5
kvinner)

Lavterskel

E-sport Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

7 personer
(6 menn, 1
kvinner)

32 medlemmer
(26 menn, 6
kvinner)

Lavterskel

Fotball Norges
Fotballforbund

4 personer
(1 menn, 3
kvinner)

54 medlemmer
(33 menn, 21
kvinner)

Bredde

Futsal Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer (4
menn, 0
kvinner)

4 medlemmer Lavterskel

Golf Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer
(4 menn, 0
kvinner)

75 medlemmer
(66 menn, 9
kvinner)

Lavterskel

Håndball Norges
Håndballforbund

8 personer
(3 menn, 5
kvinner)

44 medlemmer
(20 menn, 22
kvinner)

Bredde

Innebandy Norges
Bandyforbund

3 personer
(2 menn, 1
kvinner)

34 medlemmer
(18 menn, 16
kvinner)

Lavterskel

Lacrosse Norges
Amerikanske
Idretters Forbund

8 personer
(5 menn, 3
kvinner)

55 medlemmer
(32 menn, 23
kvinner)

Konkurranse
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Langrenn Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

0 person
(0 menn, 0
kvinner)

0 medlemmer
(0 menn, 0
kvinner)

Lavterskel

Løkkehockey Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer (4
menn, 0
kvinner)

4 medlemmer Lavterskel

Polefitness Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

5 personer
(1 mann, 4
kvinner)

20 medlemmer
(2 menn, 18
kvinner)

Lavterskel/Konk
urranse

Roing Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer
(2 menn, 2
kvinner)

15 medlemmer
(13 menn, 2
kvinner)

Lavterskel

Sjakk Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

3 personer
(3 menn, 0
kvinner)

5 medlemmer (5
menn, 0 kvinner)

Lavterskel/konku
rranse

Seiling Norges
Seilforbund

7 personer
(5 menn, 2
kvinner)

43 medlemmer
(28 menn, 15
kvinner)

Bredde/Konkurra
nse

Squash Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer
(3 menn, 1
kvinner)

11 medlemmer
(10 menn, 1
kvinne)

Lavterskel

Ski og Brett Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

6 personer
(5 menn, 1
kvinner)

31 medlemmer
(19 menn, 12
kvinner)

Bredde

Tennis Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

5 personer
(2 menn, 3
kvinner)

38 medlemmer
(22 menn, 16
kvinner)

Lavterskel

Volleyball Norges
Volleyballforbund

6 personer
(3 menn, 3
kvinner)

30 medlemmer
(16 menn, 14
kvinner)

Bredde

Padel Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

5 personer
(3 menn, 2
kvinner)

48 medlemmer
(27 menn, 21
kvinner)

Lavterskel

Kanonball Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

4 personer
(0 menn. 4
kvinner)

34 medlemmer
(18 menn, 16
kvinner)

Lavterskel
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Klatring Ikke tilknyttet noe
særforbund p.d.d

5 personer (2
menn, 3
kvinner)

50 medlemmer
(30 menn, 20
kvinner)

Lavterskel

1.2 Visjon og mål
Vår visjon er at studentidretten skal være et lavterskeltilbud og bidra til en åpen, inkluderende
og mangfoldig arena for studentene. Gjennom idretten skal studentene få en aktiv og minnerik
studietid.

Resultatene fra Studentenes helse- og trivselsundersøkelse (SHoT) tilleggsundersøkelse viser
at studenters fysiske og psykiske helse skiller seg negativt ut fra den øvrige befolkningen.
Undersøkelsen viser at så nesten halvparten av studenter kan karakteriseres med et høyt nivå
psykiske plager i 2022, og at sosial tilhørighet er sentral for studentenes trivsel og mestring.
Studentidretten bidrar med et sterkt sosialt nettverk, og kan derfor bidra til å redusere nettopp
graden av ensomhet blant studenter. Vi har stor tro på idretten som en arena for fysisk og
psykisk helse, vennskap og mestringsfølelse.

Vi har som mål å være den beste og mest effektivt drevne studentidrettsforeningen i Norge. Vi
ser at aktivitet skapes på grasroten, og ønsker å tilrettelegge for dette med gode og effektive
rutiner og systemer.

Vi skal jobbe aktivt for et bredt og variert idrettstilbud, med mål i vår strategi om 1.600
medlemmer innen utgangen av 2023 og en reduksjon i avviste søkere med 50%. Korona har
satt oss litt tilbake, men vi tror at de nye lavterskelidrettene skal hjelpe oss nærmere målet.
Derfor ser vi for oss at utviklingen snur denne høsten og målet om 2.000 medlemmer innen
utgangen av 2025 kan være mulig. For oss er det spesielt viktig å tilrettelegge bedre for
internasjonale studenter, og vi samarbeider med BI for å videreutvikle oss på det området.

BI Athletics er også en arena hvor medlemmene kan utvikle seg som ledere, gjennom å aktivt
delta i driften av foreningen. Vi har årlig over 200 aktive studenter i forskjellige roller i
foreningen. Vi deltar aktivt i kurs og aktiviteter i regi av Norges studentidrettsforbund, og
oppfordrer alle våre studentledere å benytte de muligheten som finnes for videreutvikling som
kan hjelpe de til ikke bare i form av nettverk men også få seg erfaringer som vil hjelpe de etter
studietiden.

1.3 Medlemstall og utvikling
Medlemstall per 31.12.2022
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Kjønn 19 år og yngre 20 - 25 år 26 år og eldre Totalt

Kvinne 14 402 38 454

Mann 19 590 102 711

Totalt 32 992 140 1165

*Medlemstallene for 2022 avviker fra de rapporterte medlemstallene til NIF, da NIF kun regner
med medlemmer som har betalt medlemskontingenten innen 31.12.2022.
Medlemsutvikling

Kjønn 2018 2019 2020 2021 2022*

Kvinne 396 351 308 535 451

Mann 562 618 573 903 712

Totalt 958 969 881 1438 1163

*Nedgang skylder en kraftig opprydning i medlemslister

BI Athletics teller kun antall unike medlemmer som har betalt medlemskontingent, et medlem
kan være medlem av flere idrettsgrupper samtidig.

1.4 Tapt inntekt fra studentavgift
Etter at BIA ble et selvstendig organ utenfor BISO i 2017, krevde BI at all kommunikasjon,
pengeflyt og samarbeid skulle skje gjennom én organisasjon, nemlig BISO. Som følge av dette
inngikk vi en avtale der BIA ville motta ⅓ av inntektene som BISO genererte fra studieavgiftene.
Studieavgiftene ble inkludert i fakturaen fra BI, og studentene hadde mulighet til å velge bort
denne avgiften. Dette gjorde likevel at mange studenter betalte avgiften uten å være klar over
det.

I høstsemesteret 2022 valgte BI å fjerne BISO-avgiften fra fakturaene, noe som førte til en
betydelig nedgang i inntektene. Våre inntekter fra denne avgiften falt fra 1.000.000 til 300.000
kroner på bare ett år, som resulterte i et tap på 700.000 kroner. Nå har BISO kommet med et
forslag om å fjerne den gjenværende ⅓ av inntektene, noe som medfører at vi mister totalt
1.000.000 kroner i årlige inntekter som vi hadde tidligere. Dette har hatt en direkte innvirkning
på vår budsjettsituasjon, og vår likviditet har redusert med 700 000 kroner det siste året. Dette
er hovedårsaken til at vår søknadssum er høyere i år enn det var i fjor.
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De betydelige tapte inntektene har dessverre en negativ innvirkning på studentene. Vi ser nå på
nødvendig kortsiktige tiltak som reduserer treningsmuligheter og sosiale tilbud for studentene.
Styret ser seg nødt til å legge inn et forslag om å doble medlemskontingenten fra 2023 på et
ekstraordinært årsmøte for å begrense skadene, men det forutsetter at medlemmene
godkjenner saken.

2. Oppfyllelse av Velferdstingets tildelingskriterier

Søkere må:

a) være av og for studenter ved læresteder tilknyttet Studentsamskipnaden i Oslo og
Akershus. Kulturinstitusjonen/mediet må være åpen for deltagelse fra alle studenter
tilknyttet SiO.

BI Athletics er studentidrettsforening for alle studenter i Oslo, uansett studiested. Foreningen
som helhet, og hver enkelt idrettsgruppe, skal bestå av minst 80% aktive studenter, og du må
være student ved opptak i studentidrettslaget. For å være aktiv student må studieavgiften være
betalt.

Vi rekrutterer to ganger i året, ved studiestart vår og høst. Foreningen og idrettene promoteres
på nett, i sosiale medier gjennom facebook og Instagram-annonser til alle studenter i Oslo, og
under rekrutteringsdagen på BI. Rekrutteringsdagen på BI tilsvarer foreningsdagen ved UiO og
Oslo MET, hvor nye studenter får muligheten til å få et innblikk i vårt tilbud, møte medlemmene,
stille spørsmål, prøve utstyr og melde sin interesse.

Vi er veldig fornøyd med gruppenes innsats for å promotere vårt tilbud til studentene, og synes
de kommer på nye spennende aktiviteter hvert år. De fleste nye medlemmene rekrutteres ved
studiestart høst. Studiestart vår står for størst andel internasjonale studenter som søker seg til
idretten.

b) være en selvstendig organisasjon, forening, stiftelse eller aksjeselskap registrert i
Brønnøysundregistrene, med egne vedtekter vedtatt av kulturinstitusjonens/mediets
høyeste organ. Vedtektene skal inneholde bestemmelser om hvordan aktiva disponeres
ved en eventuell avvikling av aktiviteten.

BI Athletics er en selvstendig forening tilknyttet Norges idrettsforbund (NIF), Oslo idrettskrets
(OIK) og Norges studentidrettsforbund (NSI), samt flere særforbund slik som Norges
Håndballforbund, Norges Fotballforbund og Norges Seilforbund. Vi følger NIFs lovverk for
foreninger, og årsmøtet har vedtatt lov for foreningen (vedtekter), og vi er registrert i
Brønnøysundregisteret, og følger Norges idrettsforbunds lov om å være et “selvstendig BI
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Athletics gjennomfører årsmøte to ganger i året. Hovedstyret møtes syv ganger i året, og ved
behov. Administrasjonen har ukentlige møter for å følge opp den daglige driften, og
administrasjonen og gruppestyrene møtes månedlig for oppfølging og tilrettelegging.

c) ikke ha et diskriminerende formål og uttrykk på grunnlag av personer eller
grupperingers hudfarge, tro, etnisk opprinnelse, seksuell legning eller kjønn. og d) være
religiøst og politisk uavhengig.

BI Athletics opererer etter NIFs lovverk, og vi jobber aktivt for NIFs aktivitets- (idrettsglede,
fellesskap, helse, ærlighet) og organisasjonsverdier (frivillighet, demokrati, lojalitet, likeverd).
Som kjerneverdi har vi blant annet nulltoleranse for mobbing og doping, og et mål om sunn
idrett.

Internt har vi utvidet med egne retningslinjer for diskriminering og trivsel, med spesielt fokus på
rekruttering. Dette skal sikre at nye og eksisterende medlemmer møter en åpen og inkluderende
forening.

e) la studenter komme til orde, og legge til rette for og stimulere til fritt ordskifte, ytringer
og debatt blant studenter.

Studentene er medlem av en eller flere idrettsgrupper, hvor de har direkte og jevnlig kontakt
med gruppestyret som er ansvarlig for drift av idrettsgruppen. Der kan de direkte påvirke drift av
egen gruppe, sportslig og sosialt.

Gruppestyrene og administrasjonen møtes normalt månedlig i et idrettsledermøte (ILM) hvor det
fokuseres på samarbeid, erfaringsutveksling, diskusjon og tilbakemeldinger. Her kan
gruppestyrene ta opp aktuelle saker og påvirke den daglige driften av foreningen.
Gruppestyrene har også løpende kontakt med administrasjonen, for oppfølging og
tilbakemeldinger.

Administrasjonen har ukentlige møter. I disse møtene blir daglig drift, oppnåelse av mål i
henhold til strategi og tilbakemeldinger fra medlemmer og gruppestyrer diskutert.

Hovedstyret møtes syv ganger i året, og eventuelt ved ytterligere anledninger dersom det er
behov. Daglig leder, økonomiansvarlig/nestleder og medlemsansvarlig er faste deltakere, og
andre inviteres ved behov. Hovedstyret sikrer at strategien følges opp og behandler større
saker.

Representanter fra hovedstyret og administrasjonen deltar aktivt i forum i regi av
idrettsforbundet, idrettskretsen og studentidrettsforeningen. På den måten kan vi også påvirke i
overordnede organisasjonsledd.

Kontaktinformasjon til medlemmer av administrasjonen og hovedstyret er tilgjengelig på
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foreningens hjemmesider, og vi har opprettet egne interne og eksterne kanaler for varsling.

BI Athletics gjennomfører årsmøte to ganger i året. Alle betalende medlemmer har møte- og
stemmerett, og BI Athletics følger standard møteprosedyre.

f) driftes innenfor gjeldende lover og regler.

BI Athletics driftes i henhold til Norges lover, samt NIFs lov, NSIs lover, og lov for BI Athletics
(vedtekter).

BI Athletics er ikke påkrevet å følge regnskaps-, bokførings- og revisorloven, da vi har
omsetning under fem millioner. Vi har derimot på eget initiativ valgt å følge disse lovene, og har
engasjert en statsautorisert revisor.

g) etterstrebe en jevn kjønnsbalanse i lønnede stillinger.

BI Athletics har ingen lønnede stillinger. Vi etterstreber kjønnsbalanse i administrasjonen,
hovedstyret og alle gruppestyrer. Vi har ønske om at det skal være en 50/50 kjønnsfordeling,
men har de siste årene sett at rekruttering er vanskelig. Til administrasjonen ble det valgt 6
kvinner og 1 mann, mens hovedstyret består av 3 kvinner og 4 menn. I idrettsgrupper
bestående av herre- og damelag er det også et krav om leder og nestleder av forskjellig kjønn.

h) utvise åpenhet om drift. Styremøter skal være åpne, så fremt ikke tungtveiende hensyn
taler for lukking i enkeltsaker. Sakspapirer for styret, regnskap, årsberetninger og andre
relevante dokumenter for studentoffentligheten skal gjøres tilgjengelig på nett.

Innkalling, sakspapirer og protokoll fra årsmøtet publiseres på foreningens hjemmesider.
Sakspapirene består blant annet av en årsrapport fra hovedstyret, administrasjonen og alle
gruppestyrene, foreningens samlede regnskap og regnskap per gruppe. Hovedstyrets
innkallinger og protokoller er å finne på foreningens hjemmesider. Da sakspapirene alltid
inkluderer personsensitiv informasjon, blant annet løpende vurdering av administrasjonen, har vi
valgt å ikke offentliggjøre disse. Medlemmene kan be om innsyn. Referat fra idrettsledermøtene
distribueres til alle gruppestyrene, og gruppestyrene videreformidler informasjon til
medlemmene.

Alle filer lagres sikkert i idrettsforeningens skybaserte lagringsløsning, i henhold til GDPR
forordningen. Dette sikrer trygg lagring, og tilgang til informasjon for relevante parter.

2.1 Særegne kriterier for studentidretten
Søkere må:
a) sikre Velferdstinget representasjon i idrettslagets høyeste organ eller årsmøte, og
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representasjon i styringsstrukturen etter nærmere avtale med Velferdstingets
arbeidsutvalg
Fått tilbakemelding fra arbeidsutvalget om å se bort ifra denne. Men Velferdstinget er velkomne
til å observere ved vårt årsmøte om det er ønskelig.
b) ha høyt aktivitetsnivå hele året
Høy aktivitet stort sett hele året, noe mindre på sommeren da mange av våre medlemmer har
flyttet til Oslo fra andre byer og ofte drar hjem i perioden hvor det ikke er ordinær skole.
c) i all hovedsak være basert på frivillighet
BI Athletics har null årsverk. Foreningen består av og blir drevet av over 200 frivillige - fordelt på
hovedstyret, administrasjon og gruppestyrer.
d) ha et til enhver tid oppdatert medlemstall.
I Administrasjonen til foreningen har vi en egen medlemsansvarlig som jobber med inn og
utmeldinger av medlemmer og følger opp gruppene slik at vi til enhver tid har oppdaterte
medlemslister.
e) ha tiltak for å forebygge doping.
Etter hver rekrutteringsperiode gjennomfører BI Athletics ren idrett i samarbeid med Antidoping
Norge og Norges Idrettsforbund slik at alle medlemmer og klubben kan være sertifisert som ren
utøver og ren klubb. Koordinator i administrasjonen følger opp alle gruppene slik at alle nye
medlemmer gjennomfører Ren idrett. Våre medlemsvilkår presiserer også at BI Athletics og
våre medlemmer har nulltoleranse for doping og narkotika.
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3. Hva har skjedd 2023

3.1 Satsningsområder i henhold til søknad om midler for 2023
Vi har i driftsåret 2023 fokusert på satsningsområder i henhold til søknad om midler for 2023.
Dette inkluderte utstyrspool, bane- og halleie, engasjement av trenere, økt tilbud gjennom
opprettelse av flere lag, og konkurranseidrett.

Utstyrspool og grunnleggende utstyr
Med midlene vi fikk tildelt av Velferdstinget, har vi kjøpt inn grunnleggende utstyr til flere av
gruppene våre. Det har vært viktig for oss at idrettene som har veldig høye kostnader, skal
slippe å legge ut mange tusen for utstyr. Derfor har vi i 2023 innvilget støtte til utstyr som skal
bli værende i laget. Det grunnleggende utstyret legger et godt rammeverk for trening og økt
tilbud for flere studenter.

Bane- og halleie
Vi har benyttet midlene for å opprettholde et mangfoldig tilbud til studentene våre. Kostnadene
knyttet til baneleie er betydelige, og de tildelte midlene for 2023 har blitt investert i å muliggjøre
økt treningsfrekvens for våre ambisiøse idrettslag, samtidig som vi har kunnet tildele gunstige
treningsfasiliteter og tidspunkter til lavterskelidretter. Det er ingen hemmelighet at å sikre
tilgjengelige banetider for studentene har vært en utfordring, og derfor har det vært ekstra
verdifullt at økonomiske begrensninger ikke har stått i veien for denne innsatsen. Hittil i 2023
har vi brukt rundt 400.000 på bane og halleie, noe som tilsvarer 400 kr per medlem.

Engasjering av trenere
Vi har observert en nedgang i medlemsantallet som følge av dårlig koordinerte treninger og
begrenset sportslig fremgang. Å heve treningskvaliteten ved å engasjere dyktige trenere har
derfor vært en prioritet. Denne investeringen har vist seg å gi betydelig gevinst for utøvere på
alle ferdighetsnivåer, og tilbakemeldingene har vært oppmuntrende. I løpet av 2023 har vi
rekruttert trenere til våre satsningsidretter og tilført økonomisk kompensasjon til utøvende
trenere innen de mindre idrettsgrenene. Våre observasjoner har vist at dette har positiv
innvirkning på spillernes motivasjon.

Økt tilbud gjennom flere lag
Vi har identifisert et økende behov for økt kapasitet innen de mest etterspurte idrettene. Som et
svar på dette har vi for eksempel innført ytterligere former for fotball, som futsal, og utvidet
antallet lag i flere idrettsgrener med tillegg av både første- og andrelag. Selv om dette medfører
betydelige utgifter, har vi observert at studentene drar stor nytte av den økte tilgjengeligheten og
at behovet for å avvise søkere reduseres. Dette bidrar til en positiv opplevelse for våre
deltakere.
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Konkurranseidrett
Vi har etablert en struktur som muliggjør deltagelse i nasjonale og internasjonale konkurranser.
Dette oppnås ved å senke den økonomiske egenandelen for treningsavgifter, øke støtten til
dekning av reiseutgifter og arrangere hyppigere treningsleire.

3.2 Arbeid i henhold til tilbakemeldinger fra forrige søknad
I forrige søknadsperiode fikk vi flere gode tilbakemeldinger som vi har valgt å jobbe videre med.
Vi fokuserte på:

3.2.1 Jobbe med å rekruttere flere studenter utenfor BI
- Vi hadde meldt oss på stand både på UiO og Oslo Met. På grunn av sykdom måtte vi

derfor avlyse Oslo Met sin dag, men stilte med tre representanter til UiO sin
rekrutteringsdag. Her fikk snakket med mange engasjerte studenter og fortalt dem
hvordan de kunne melde seg opp.

- For å nå ut til alle studentene i Oslo har vi også brukt litt penger på facebook og
instagram-kampanjer. Med budskapet om at BIA er for alle studenter i Oslo og call to
action rekruttering knapp.

3.2.2 Nå flere internasjonale studenter
- Vi har en egen rekrutteringsdag til vårsemesteret der vi spesielt oppfordrer lagene til å ta

inn internasjonale studenter. De er selvfølgelig også velkomne til rekrutteringen til
høstsemesteret

- Vi har kjøpt inn utstyr slik at de internasjonale studentene som ikke har med seg utstyr til
Norge kan delta på idrettene.

- Alle våre sosiale medier er åpne for alle og legges ut med engelske tekster, slik at
ikke-medlemmer kan se hvordan de melder seg opp til idretter.

3.2.1 Søknad om midler fra andre aktører
- Vi har søkt støtte fra Sparebankstiftelsen DNB. Her fikk vi innvilget 0 kr til diverse utstyr

til alle idrettene våre.
- Vi søker også alle mulige tilskudd fra Norges idrettsforbund og Oslo idrettskrets. Dette

inkluderer spillemidler, tippemidler, lokale aktivitetsmidler (LAM) og momsrefusjon. De
bidrar spesialt til nyetablerte lag, noe som gjør det enklere for oss å få et bredere tilbud.

- Markedsansvarlig har jobbet med å kontakte potensielle samarbeidspartnere. Dette har
vi lykkes med ved at lagene får støtte mot at logoen blir trykket opp på drakten.
Inntektene går direkte til laget slik at deres utgifter synker.

- Vi har også samarbeidspartnere i form av billigere drakter og utstyr.
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- Det siste året har vi også jobbet med å få billigere banetider. Dette har vi lykkes med
både lacrosse og amerikansk fotball, som er de to dyreste idrettene våre.

3.3 Mål i henhold til strategi
Gjennom året har vi jobbet for å oppnå alle våre strategiske mål, men vi har fokusert spesielt
på:

- Tilby et større og mer variert idrettstilbud
- Legge til rette for økt aktivitet
- Være en pådriver for større idrettsarrangementer

Tilby et større og mer variert idrettstilbud:
Vi har aktivt oppfordret til etablering av nye idretter som vi ser det er etterspørsel etter, gjennom
initiativer som idrettsledermøter og kampanjer på Instagram. Dette har resultert i etableringen av
BI Athletics futsal som et alternativ til de populære fotballidrettene. Futsal representerer en mer
tilgjengelig inngangsport til idretten enn tradisjonell fotball.

Videre har vi introdusert BI Athletics landeveissykling, til tross for de relativt høyere kostnadene
forbundet med denne idretten. Styret har valgt å prioritere inkludering, og derfor vil både sykling
og løping bli tilbudt for å gi så mange som mulig muligheten til å delta.

Vi arbeider også aktivt med å redusere gruppeavgiftene, slik at flere studenter kan bli en del av
vårt idrettsfellesskap. Dette initiativet vil bidra til å gjøre medlemskapet mer tilgjengelig for en
bredere studentmasse.

Legge til rette for økt aktivitet:
Vi har lagt til rette for både økt sportslig og sosial aktivitet. På den sportslige siden, sørger vi for
at idrettene ikke blir for dyre å være en del av og vi jobber kontinuerlig med å få bedre og flere
banetider.

Dette året har vi rettet økt oppmerksomhet mot tverridrettslige sosiale aktiviteter som knytter seg
sammen på tvers av idrettsgrenene. Dette inkluderer idrettsdager, markering av kvinnedagen på
Kroa og vår første idrettsgalla. Vi har en tro på at økt sosial interaksjon vil gi positivt utslag på
sportslig deltakelse og samtidig forbedre studentenes studiehverdag. For å fremme dette, gir vi
også intern støtte til idrettslagene som organiserer interne sosiale arrangementer. Dette kan
variere fra hytteturer og sommeravslutninger til enkle tiltak som for eksempel å tilby frukt etter
treningssamlinger.

Være en pådriver for større idrettsarrangementer:
BI Athletics gjennomførte sammen med Norges Idrettshøgskoles Idrettslag (NIHI) de første
Studentlekene i Oslo i oktober 2021. Visjonen var å skape et sterkt og samlet studentidrettsmiljø
bygget på mangfold, inkludering, bærekraft og idrettsglede. Samarbeidet vi har innledet vil
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definere og styrke Oslo som studentidrettsby på en helt ny og unik måte. Vårt mål er at dette blir
det første av mange SL i Oslo i årene fremover. I år er det studentidrettsforbundet som arranger
studentlekene i Oslo, men vi skal være med både sportslig og frivillig for å gjøre dette til et godt
arrangement for studenter i Oslo.

I løpet av året har vi også stolt kunne gjennomføre vår første idrettsgalla. Dette var en kveld
dedikert til å feire idrettsprestasjoner og det frivillige engasjementet som preger organisasjonen
vår. Denne begivenheten brakte lagene og administrasjonen sammen på en unik måte, og
tilbakemeldingene etter arrangementet var svært positive. Vi ser fram til å gjøre idrettsgallaen til
en tradisjon i årene som kommer.

3.4 Sportslige resultater
De fleste lagene våre deltar normalt i konkurranser i løpet av året. Vi jobber for at flere lag skal
delta i konkurranser, spesielt Studentleker- og mesterskap, da disse har et variert nivå som
passer mange. Vi er stolte over å ha lag som presterer på lokalt og nasjonal nivå, både mot
studentidrettslag og vanlige idrettslag. I løpet av 2023 har flere av idrettene prestert godt.

Under har vi listet opp noen av prestasjonene i foreningen.

Cheerleading:
Cheerleading laget vårt har funnet både gull og sølv i NM.

Håndball:
Håndballjentene har rykket opp til 3. divisjon.

Lacrosse:
Lacrosse-herrer har vunnet sin serierunde og tatt seg videre til NM. De tok også gull i
studentlekene Trondheim. Flere av spillerne har også fått en plass på landslaget.
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4. Kortsiktige og langsiktige satsningsområder
BI Athletics ønsker å fokusere videre på disse fire satsningsområdene for 2024:

- Leie av bane- og halltider for utvidet tilbud til studentene
- Idrettsutstyr for å redusere terskelen for deltakelse, spesielt for internasjonale studenter
- Godt kvalifiserte trenere for å øke kvaliteten på trening og sportslige resultater
- Økt fokus på sunn økonomistyring og kontinuitet i regnskapet

Vi har også økt søknadsbeløpet betraktning, da vi har mistet en stor inntektskilde fra BISO, som
ble forklart i 3.4.

Samlede kostnader for satsingsområdene er det som holder igjen mulighetene for et utvidet
våre idrettstilbudet. Vi må dessverre avvise over 50 % av søkere, da vi hverken har økonomi
eller kapasitet til å inkludere flere. Vi har fokusert mye på lavterskeltilbud hvor kapasitet ikke er
noe problem, slik som esport og ski og brett, men vi ser at de mest populære idrettene er de
som krever mest bane- og halltid, slik som håndball, fotball og lacrosse. Bane- og halltid står for
store deler av foreningens kostnader, og vi ser at det er vanskelig å få flere rimelige
treningstider uten å ta treningstid fra andre studentidrettstilbud slik som Oslostudentenes
Idrettsklubb.

4.1 Leie av bane- og halltider for utvidet tilbud til studentene
Midler til leie av bane og hall er hovedfokuset ettersom dette er den største utgiftsposten for de
fleste av våre idretter. Vi ser også at kapasiteten på trening normalt er sprengt, og at det er et
sterkt ønske om flere og bedre treningstider for å utvide tilbudet for lavterskel og konkurranse.
Som et resultat av dette blir egenandelen for å delta i noen idrettsgrupper svært høy for våre
medlemmer, med kostnader på over to tusen kroner i et normalt år for medlemskap og trening i
flere grupper. I tillegg kommer kostnader til utstyr og deltakelse i konkurranser. BI Athletics
ønsker å redusere egenandelen for å sikre at alle kan delta uansett økonomisk situasjon. Dette
gjelder spesielt de internasjonale studentene som ofte har begrenset budsjett for opphold i
Norge.

Støtte vil bli fordelt på idrettsgruppene basert på behov og effekt. Målet er å redusere antall
søkere som blir avvist ved å tilby lavere egenandel og bedre tilbud for idrett.

4.2 Idrettsutstyr for å redusere terskelen for deltakelse, spesielt
for internasjonale studenter
Vi ønsker å legge fokuset på innkjøp av utstyr i de idrettene som er dyrest å drive med samt
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supplementere med utstyr til de nye gruppene for å senke egenandelen for medlemmene. Dette
vil gjøre slik at gruppene kan låne ut utstyr til de nye, og dermed ta med flere medlemmer. Dette
vil også gjøre så vi har et bedre tilbud for de internasjonale studentene som ønsker å delta.

4.3 Godt kvalifiserte trenere for å øke kvaliteten på trening
Et viktig strategisk område for BI Athletics er økt kvalitet på treninger. Ved å bruke penger på
trenere sørger vi for at medlemmene selv ikke trenger å bruke tid og energi på å planlegge og
arrangere treninger. Dette fører til at de har overskudd til å ta med flere medlemmer i idretten
sin, uten å miste kvaliteten på treningene. I tillegg vil treningsutbyttet være større, og treningene
vil bli bedre strukturert og mer effektive. Dette vil redusere frafall og skape sterkere sosialt
samhold, samt gi rom for utvikling.

Vi har allerede sett en positiv effekt av økt satsing på kvalitet, blant annet i seiling hvor
forbedrede resultater har ført til at internasjonale studenter har valgt BI som studiested og
engasjert seg i foreningen. Seiling er en av gruppene som er flinke til å bruke de erfarne
utøverne til å trene nybegynnere, og flere nybegynnere har senere fortsatt å konkurrere
nasjonalt og internasjonalt som kompetente utøvere. Slike historier ønsker vi flere av.

Ved økt kvalitet på treningene har vi også som mål at våre mindre erfarne utøvere kan prøve
seg i lokale konkurranser og studentleker og -mesterskap i regi av Norges
studentidrettsforbund. Dette er viktige sosiale arenaer og skaper et godt samhold også mellom
studiesteder og studentidrettsforeninger.

Grupper som vi tenker skal få utbytte av denne satsingen er amerikansk fotball, basketball,
cheerleading, dans, håndball, innebandy, lacrosse, pole fitness, seiling, ski og brett, squash,
volleyball og padel.

4.4 Økt fokus på økonomistyring og kontinuitet i regnskapet
Med hyppig utskifting av frivillige regnskapsførere har vi funnet at det er vanskelig å holde
kontinuitet og kvalitet i regnskapet. Det gjør økonomistyring vanskelig, noe som forplanter seg
nedover i foreningen da det er vanskelig å bruke de styringsverktøyene vi har. For å sikre høy
kvalitet på regnskapet har vi engasjert Athene Accounting som regnskapsfører. Dette vil sikre at
regnskapet føres på samme måte over flere år, og gjør økonomistyring enklere for alle
involverte. Ettersom foreningen vår består av 100% frivillighet, er det viktig for oss å holde på
motivasjonen til de som ønsker å engasjere seg. Med en regnskapsfører kan vi også avlaste
mye av arbeidet til de frivillige. Med det vil vi kunne ta raskere beslutninger og tilpasse
foreningen raskere etter endret behov. Denne posten er justert for det vi forventer kostnaden blir
i 2023.
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5.0 Økonomi

5.1 Budsjett og resultat for 2022
Driftsåret 2022 var vårt fjerde driftsår og vi har videre fokusert på å få gode rutiner og systemer
som ville gi god støtte til idrettsgruppene.

Budsjett Resultat

Inntekter 4 875 335 kr 2 942 681 kr

Kostnader 5 111 757 kr 2 989 820 kr

Resultat - 236 422 kr - 47 140 kr

Årsaken til at budsjettet og resultatet kan virke misvisende, skyldes at alle undergruppene har
individuelle budsjetter som deretter summeres til ett samlet beløp. Dette kan føre til
dobbeltbudsjettering av midler, for eksempel i tilfelle "internstøtte". Videre er en annen faktor
som bidrar til høyere budsjetterte inntekter, nedgangen i inntekt fra BISO.

5.1.1 Endringer fra 2021 til 2022
Inkludert i søknaden finner du det fullstendige årsregnskapet for 2022 sammen med de
tilhørende notene. Årsregnskapet for 2021 gir en skjev fremstilling av økonomien, da det var
dette året vi stod for arrangementet av Studentlekene Oslo. Økonomiske transaksjoner ble
gjennomført gjennom BI Athletics' konto. 2022 representerer et mer typisk driftsår.

5.3 Egenkapital og økonomisk utvikling
Vi har et sterkt fokus på en sunn økonomi og en vekst i egenkapital. Det stilles strenge krav fra
NIF, og vi har i tillegg et behov for god likviditet for å tilfredsstille krav fra leverandører. Vi vet at
det fremover kan bli mindre inntekter, og en økning i egenkapitalen er derfor ønskelig.

Utvikling av egenkapital for BI Athletics

År Egenkapital Endring fra tidligere år

2018 230.970 kr 173.585 kr
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2019 288.005 kr 57.035 kr

2020 1.021.140 kr 733.135 kr

2021 1.162.614 kr 141.474 kr

2022 1.114.615 kr - 47.999 kr

6. Søknad om tilskudd 2024
BI Athletics har et bredt tilbud i form og nivå. Vi komplementerer tilbudet til andre
studentidrettsforeninger i Oslo, med idrettstilbud som ikke finnes andre steder, og samarbeider
og konkurrerer sportslig ellers. Sammen med de andre studentidrettsforeningen skaper vi en
god arena for aktivitet, samhold og sportslige prestasjoner.

I foreningen får studentene mulighet til å utvikle seg sportslig og som studentledere. Ved å
engasjere over 200 medlemmer i foreningsarbeid har vi en fantastisk plattform for læring og
mestring. Hos oss kan de tilegne seg viktig erfaring, og prøve teori i praksis. Med god
organisering, systemer og rutiner skal vi legge til rette for at våre studentledere kan utvikle seg
selv og foreningen videre.

BI Athletics hadde ved utgangen av 2022 rundt 1100 unike medlemmer, og tilbyr i dag 28
forskjellige idrettsgrener. Vi har vokst mye, og skal fortsette å vokse slik at vi kan aktivisere
enda flere studenter. Det er viktig at alle kan finne et tilbud som passer hos oss, og at vi avviser
så få søkere som mulig.

Som nevnt har store deler av inntekten vår falt bort fordi samarbeidet med BISO utgår.
Konsekvensen av dette kan bli at vi må takke nei til studenter eller sette opp medlemsavgiften.
Vi anslår at vi vil kunne generere omtrent 200 000 kr gjennom medlemskontingenten ved å doble
beløpet, men gjennomføringen av dette avhenger av godkjenning fra alle medlemmene under
årsmøtet.

BI Athletics søker om kr 1.200.000 kr for å nå våre mål for 2024.

Satsningsområde Søknadssum

Leie av bane- og halltider 650.000 kr
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Trenere 150.000 kr

Utstyr 150.000 kr

Regnskapsfører 250.000 kr

Totalt 1.200.000 kr

Tidligere søknadssum og tildelte midler

Driftsår Søknadssum Tildelt

2018 700.000 300.000

2019 600.000 280.000

2020 900.000 350.000

2021 957.578 415.000

2022 500.000 425.000

2023 700.000 520.000
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